
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy, konaného 20.9.2022 

 

 

Prítomní: Mgr. Petronela Klačanská PhD., Zuzana Kapráliková, Mgr. Barbora Liptáková,  

Mgr. Eva Matejová, Ing. Matúš Harmaňoš, Mgr. Jana Rovenská, Mgr. Zuzana Hučková,  

Ing. Darina  Hrádeková 

                  

   Neprítomní: Ing. Stanislava Polakovičová,  Mgr. et Mgr. Hana Ifková, Mgr. Stanislav Babic PhD. 

   

   Pozvaní: Mgr. Alena Petáková 

 

 

Program: 

 

     1.   Otvorenie a privítanie, schválenie programu zasadania 

     2.   Školský vzdelávací program na školský rok 2022/2023 

     3.   Diskusia 

     4.   Uznesenia a záver rokovania 

 

K bodu 1 : Zasadnutie otvorila a prítomných privítala predsedníčka Rady školy.  
Zasadnutie sa konalo v zborovni, ktorá bola už vyhovujúca, nakoľko na zasadnutí pred 
mesiacom tomu tak nebolo z dôvodu zatekaniu vody zo strechy. 

 

K bodu 2 : Riaditeľka školy Mgr. Petáková prezentovala Školský vzdelávací program na školský 
rok 2022/2022. Prítomní boli s ním obsahovo výstižne oboznámení, program im bol poslaný 
vopred aj mailom. V diskusii boli zodpovedané všetky otázky. Členovia Rady školy preto 
odporučili zriaďovateľovi schváliť Školský vzdelávací program na školský rok 2022/2023.  
 
K bodu 3 : Diskusia bola  k projektu LOS a k programu Accelium. Sú to dobre naštartované 
aktivity, kde je vidno pozitívny výsledok, budú pokračovať i naďalej. Pani Klačanská sa 
dotazovala k tomu, či je možné na Edupage dávať podrobné informácie o prebranom učive 
a úlohách pre žiakov, ktorí nie sú v škole. Podľa Vyhlášky má právo rodič vedieť obsah 
prebratého učiva. Pani Rovenská odpovedala, že áno obsah prebraného učiva bude, avšak 
konkrétne úlohy  tie tam nebudú , je v záujme žiaka kontaktovať svojich spolužiakov. Ďalej sa 
diskutovalo k téme stravovania detí, samotné odstravovanie je časovo prispôsobené  k 
vyučovaniu i k dodávke stravy. Proces je plynulý, podávaná strava je kvalitná a primeranej 
teploty. Ďalšou témou bol vplyv  stavebných prác na budove školy, v priestoroch tried 
a v okolí vstupu do budovy školy. Všetci prítomní sa zhodli na tom, aby prezenčné 
vyučovanie pokračovalo čo najdlhšie. V tomto čase prebieha príprava na vykurovanie, 
radiátory boli z dôvodu nadstavby odpojené. Po napustené vody do radiátorov sa spustí 
kúrenie v budove školy. Zástupcovia rodičov informovali, že rodičia v dôsledku toho, že 
nemajú informácie o činnostiach, ktoré sa v škole vykonávajú na odstránenie nedostatkov, 
spôsobené zatekaním vody do tried, výpadkom elektriny a pod. , sa dotazovali učiteľov, či 
bude prezenčné vyučovanie pokračovať. Z tohto dôvodu prítomní súhlasili s tým, aby bolo 
prezenčné vyučovanie čo najdlhšie možné a aby bola verejnosť aktuálne informovaná 



o postupe stavebných prác a o odstraňovaní nedostatkov spôsobených nepriaznivým 
počasím  prostredníctvom webovej stránky Miestneho úradu Bratislava-Lamač.  
 
  
K bodu 4: Uznesenia 

Rada školy odporúča zriaďovateľovi Mestskej časti Bratislava-Lamač schváliť tento   dokument: 
- Školský vzdelávací program na školský rok 2022/2023 

 
Rada školy požaduje : 

- zachovať prezenčné vyučovanie čo najdlhšie 
- aby úrad prostredníctvom svojej webovej stránky informoval aktuálne o priebehu 

prác na stavbe školy 
 

Predsedníčka Rady školy ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. 
 
         
 
V Bratislave 20. 9. 2022 
 
 
         
Zapísala : Darina Hrádeková 
 
Overovateľ zápisnice : Jana Rovenská 
 

 
 

                                                                                                                       Zuzana Kapráliková 

                                                                                                                              predseda RŠ 


